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21. november (tokrat je to ravno nedelja) je dan, ko izolski 
verniki in cerkvena oblast počastijo Sv. Mavra, po katerem je 
dobila ime izolska stolna cerkev. Zato tokrat objavljamo staro 
razglednico na kateri je izolska stolna cerkev, nedvomno bolj 
ohranjena kot je danes. urejata G.

J esenski u trin k i Ca

a j s w  -
SLEKOVEC ALEKSANDER 
N A Z O R J E V A  13, 66310 IZ O L A

Koprčani dobro vedo, kje je bil začetek njihovega konca. V trenutku ko so 
preselili avtobusno postajo iz pristaniškega trga na močvirje pred mestom so 
staremu mestu odvzeli eno od srčnih zaklopk, ena od arterij (Kidričeva ulica) 
pa je ostala brez krvi. Del mesta seje pogreznil v temo, prebivalci so se zgnet
li v Čevljarsko ulico in se počasi pomikali proti mestnim vratom. S preselitvijo 
Pošte, gradnjo nove Banke, kasneje stadiona in ogrlice in končno novega tr
govskega središča ob tržnici in Soči pa se je mestno središče dokončno preseli
lo na območje, ki s klasičnim mestnim središčem nima nobene zveze.
Občinska revščina je Izolo obvarovala takšnega razseljevanja. Tudi Izola ima 
svojo Semedelo in Markovec (ime j i  je Livade), ima svojo Žusterno (ime j i  je 
Jagodje), kljub vsemu pa je mestno središče ostalo dovolj živo, saj v starih 
hišah še vedno živijo celo domačini, v središče pripelje vsak mestni avtobus, 
tam so vse inštitucije: občina, banka, cerkev, hoteli, gostilne, trgovine, skratka 
vse kar iz nekega kraja naredi mesto. V Izoli še vedno velja: gremo v mesto! 
Seveda pa ta romantika ni trajala v nedogled. Kapital išče svoje lovišče, iščejo 
ga urbanisti, iščejo ga gradbena podjetja in še kdo. Izola s svojimi neodpro- 
danimi kletmi, neiznakaženo veduto, mestnim življenjem in lepo lego je po
stala zanimiva za vse prej omenjene. Nekaj nastajajočih projektov pa daje slu
tili, da seji zna zgoditi usoda Kopra. Gradnja marine bo nedvomno speljala 
del mestnih dejavnosti na območje na južni strani zahodnega zaliva, takoime- 
novani zazidalni načrt Oktobrske revolucije pa zvablja v tisti konec tudi vse šo
le, kulturo, šport, zdravstvo in vrtce ter, konec koncev, tudi avtobusno postajo. 
In če vemo, daje v Livadah že zgrajena nova šola, da cerkev čaka na lokacijo 
v tistem delu mesta in da se trgovci že zanimajo za lokale v novonastajajočem 
naselju je strah toliko bolj utemeljen.
Stanovanjski zakon je ponudil možnost hitrejšega obnavljanja mestnega jedra, 
saj seje v blagajni zbralo kar precej denarja, ki bi moral namensko v te pro
jekte. Vendar se zdi, kot da seje nekje zataknilo. Denarja menda ni, obtala je 
celo obnova tako pomembnih zgodovinskih objektov kot sta Manziolijeva pa
lača in cerkev Marije Alietske, povsem nejasna je usoda nekdanjih vil, zdaj pa 
ruševin na glavnem trgu (pri avtobusni postaji), v Krpanovi ulici in še nekate- 
rih. Novogradnja je za gradbince nedvomno zanimivejša od obnavljanja starih 
zgradb, zato je interes le teh za uresničitev novozarisanih projektov med starim 
mestom in Livadami razumljiv. Manj razumljivo pa je, da na občinski ravni to
krat niso izdelali tudi demografske, sociološke in še kakšne analize takšne selit
ve vitalnih delov mesta na nova območja.
V začetku naslednjega leta naj bi začeli obnavljati nekatere glavne ulice stare
ga dela mesta. Potrebne so nove vodovodne cevi, kanalizacija, električni in te
lefonski priključki, plinska napeljava in celo kabelska TV, dobile pa naj bi tudi

obnovljen tlak. V zadnjem času pa je slišati, da denarja za ta projekt zmanjku
je. Ali je to že dokaz, da seje Izola odločila stopiti po poteh Kopra in bo pusti
la staro središče postopnemu propadu? Saj je menda jasno, da bodo stare hiše 
preveliko breme za nove lastnike. Koper skuša v zadnjem času vrniti staremu 
mestu nekdanji pomen. Bo Izola to počela v letih drugega tisočletja? Mef

Izola ima grb. To vemo vsi. Nekateri 
vedo tudi to, da je prav v zadnjem času 
spet veliko govora o tem, da bi bilo treba 
izolski grb doreči, saj je precej pripomb 
nanj. Moli predvsem okrasje grba, pa 
tudi njegova notranjost, saj bi morala 
golobica leteti nad soncem, ki bi moralo 
biti seveda rumene, ne pa zelene barve. 
Kaj izolski grb sploh predstavlja pa 
vedo le nekateri. Zato čisto na kratko: 
Grb ima belo golobico z oljčno vejico v 
kljunu na sinji podlagi, kar predstavlja 
mir in čistost vere. Zgodovinska plat 
grba se nanaša na leto 1368, ko so galeje 
iz Genove opustošile Koper in napadle 
Izolo. S strehe cerkve svetega Mavra je 
vzletela bela golobica in zaslepila 
sovražnika, ki je zaslepljen obrnil ladje 
in mesto pustil pri miru.
G.C.
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Izberite prave besede ko bo
ste morali partnerju povedati 
nekaj hudo pomembnega. 
Nežno ga pridobite na svojo 
stran. Preveč delate.

Pazite na svoje telesne zmogl
jivosti, saj vam spremembe 
vremena zvišujejo pritisk. 
Družba prijateljev vam dobro 
de.

Ne izčrpajte preveč svojih f i
zičnih sposobnosti, čeprav ste 
se lo tili novega dela. Prilago
dite svoj ritem realnim zmož
nostim.

Bojite se, da bo partner od
kril vašo majhno, nedolžno 
neiskrenost. Vaša dobra 
namera vas opravičuje in vaša 
nedvomna vdanost tudi.

Tehtnica
23.9-22.10

t ik
Škorpijon
23.10 - 22.11

Strelec
23.11-21.12

Kozorog
22.12- 20.1

Težava z denarjem vam je 
vzela več časa in energije kot 
ste načrtovali. Zato pa boste 
zdaj bolj sproščeno nadaljeva
li začeto stvar.

Začutili boste željo po spre
membi v vašem običajnem 
obnašanju, postali boste bolj 
spontani, optimistični in mla
dostno navdušeni.

Ne iščite novih ciljev in zani
mivih vzpodbud preden do
končate zdajšnje naloge. Le 
tako boste ohranili trenutno 
varnost.

Sonce vam zagotavlja zavi
danja vredno počutje. Moči 
boste potrebovali za uresniči
tev vsega kar ste načrtovali - 
tudi v ljubezni.

Zvezde vam ponovno pripo
ročajo, da zmanjšate svojo im
pulzivnost in pazite na bese
de. Pomembno skrivnost raje 
zadržite zase.

Vroči poletni dnevi vam bodo 
pomagali pri hitri uresničitvi 
skrite želje. Uspeh bo prišel 
kot logična posledica doga
janj.

Ta teden si boste želeli pri
voščiti več trenutkov sprostit
ve, da bi se znebili vseh ob
veznosti. Vseeno izkoristite 
priložnosti.

Zvezde vam priporočajo, da 
se potrudite za uresničitev 
starih načrtov v zvezi z de
lom. Poiščite nasvet pri škor
pijonu.

LIKOVNA GOVORICA OTROK
V sredo 17. novembra so si lahko starši, none in nonoti, ogledali malo 
otvoritev razstave del svojih hčera, sinov in vnukov, ki so jih  ti ustvarili v 
času obiskovanja likovnega kluba za otroke. Likovni klub za otroke je 
začel delovati v začetku oktobra tega leta, in mladi likovni ustvarjalci se 
lahko že predstavijo z svojo malo razstavo. Otrokom je likovno izražanje 
blizu, likovna vzgoja pa jim  poleg estetskih prvin posreduje tudi delovne 
navade in posredno vpliva na njihovo značajsko usmerjanje. Za otrokovo 
zgodnje obdobje pa je predvsem značilno neobremenjeno vživljanje v 
delo, prepušča se čustvenim in fantazijskim tokovom, predvsem pa dela 
spontano. Zato je treba v tem otrokovem obdobju, otroke predvsem 
spodbujati in jim  osvetliti različne vidike likovne vzgoje, da ne zapadejo 
v ponavljajoče se, stereotipne modele in simbole. To pa je  hkrati že prvi 
korak k razločevanju kakovosti likovnih del.
VAbimo vse, k ijih  zanima govorica otroških risb, na ogled male otroške 
razstave, ki bo dva tedna na ogled v prostorih Matične knjižnice Izola, 
na oddelku za otroke in mladino.
Za vse mlade likovne ustvarjalce pa, še je čas, da se včlanite v likovni 
klub za otroke! Vse informacije dobite na ZKO Izola.

I.K.

Matic d.ox>.
AVTOBUSNA POSTAIA IZOLA

NUDI 
~ igrače vseh vrst 

~ kalkulatorje 
-  data bank 
~ vžigalnike 

~ baterije 
~ baterijske vložke Sony 

~ računalniške igrice za PC 
-  kozmetiko MALIZIA, IMPULSE, REXONA, DEN1M 

-  dnevno časopisje 
DO NOVEGA LETA PROMOCIJSKE CENE

AVTOBUSNA POSTAIA IZOLA
Trgovina kjer je čakanje na avtobus pravi užitek

XULtMMUB
Luciano Kleva,
izolski likovnik, fotograf 
in oblikovalec, je na ne
davni Slovenski razstavi 
fotografij prejel 2. nagra
do za kolekcijo fotografij 
Pozabljena Istra I,II,III. 
Na natečaj je prispelo nad 
600 fotografij 160-tih slo
venskih fotografov, v ožji 
izbor pa jih  je prišlo kar 
73. Izbrane in nagrajene 
fotografije so razstavljene 
v ljubljanskem Domu 
španskih borcev. Razsta
va bo odprta do 3. novem
bra.
Nasploh je zadnje obdob
je za Klevo zelo razgiba
no. Letos je namreč že 
pripravil razstave v Me
duzi 1 in 2, v postojns

kem Modrijanovem mlinu in v GH Palače v Portorožu, pravkar pa 
pripravlja razstavo v galeriji Stopnišče v Ljubljani. Kot član delega
cije slovenskih fotografov je sodeloval tudi na mesecu fotografije v Bra
tislavi, kjer se predstavlja cela vrsta svetovno znanih fotografov. Sodelo
vanje na prireditvi je bilo uspešno, saj je od slovaškega založnika že do
bil ponudbo za ilustriranje knjige poezij.
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O čitno so lahko le največji opti
m isti verjeli, da bo pouk  v osnovni 
šo li L ivade stekel ž e  sredi 
novembra.
Ze to, d a je  nova šolska stavba 
opremljena, je  za izolsko občino 
ve lik dosežek, šola pa še zdaleč ni 
usposobljena za sprejem otrok. 
M anjkajo namreč še objekti kot so; 
kurilnica, zaklonišče ter telovad-

v

nica. Ze dosedaj je  vsa sredstva 
zagotovila izolska občina sama, za 
dokončanje šole pa je  potrebnih še 
194.000.000 tolarjev. Ravno o teh 
sredstvih ter o nadaljni gradnji je  
danes razpravljal izolski izvršni 
svet. Z  nadaljno gradnjo šole bodo 
pričeli januar ja prihodnje leto, 
potrebna sredstva pa bodo pridob i
li s prodajo zemljišč ob severni 
obvoznici. V  času do prodaje 
omenjenih zemljišč, namenjih 
gradnji bencinskih servisov, bo 
izolski izvršni svet najel premostit
veni kredit v višini 150.000.000 to
larjev. Nova šola v Livadah naj bi 
bila dokončana v juniju ali ju liju  
prihodnje leto.
Vlada se j e  seznanila tudi s po 
ročilom  kom isije, k i j e  opravila  
razgovore s prejem niki sklepa o 
dodelitvi nadom estnih stanovanj. 
Razgovori s prizadetim i so b ili 
opravljeni 9. in 10. novembra. 
Večina prizadetih sc ne strinja s 
ponujenim i nadomestnimi stano
vanji, še zlasti ne sprejmejo ponu-

Zanimivo je bilo prebiranje rezultatov 
pogovorov posebne skupščinske komi
sije (Borka l*avič, Jože Hcrbst, Neda 
Božič in Vilma Saksida-Klančar) z 
občani, ki naj bi prejeli nadomestna 
stanovanja. Poglejmo njihove odgo
vore:
Ne strinjajo se z zamenjavo: Pečar Mi
ra, Morato Peter, Kovačevič Nevena, 
Jerman Gardino, NadareviČ Husnija, 
Bl&škič Karlo,
Ne soglašajo s preselitvijo v staro me
sto: BaričiČ Leopold, Carpenetti Edi 
Delno soglašajo pod različnimi pogoji: 
Prelc Franc, Radeka Suzana, Krbavčič 
Mavricij
Povabilu na pogovor se niso odzvali 
oziroma so bili zadržani: Tuljak Vladi
mir in Aščič Tadija 
Predlog IS SO Izola so že sprejeli: Jo
vič Katko, Denič Eeio, Ališkovič Esma, 
Tomič Milosava.
Sociologi bi verjetno imeli kaj povedati 
ob spoznanju, kdo se seli v staro mest
no jedro in kdo se ga otepa kot hudič 
križa.

Tokratna eko mina je  nastala ponoči, ko je  
trda tema obvila Jagodje in ko je  burja 
žvižgala okoli tamkajšnjih trt. Le tu in tam je  
bilo slikati kakšen pridušen glas, potem je  
zasvetila prižgana cigareta, sicer pa je bilo 
vse kot običajno. A vetularle ni bilo čisto tako.

V torek (16.11.) so se sredi vinogradov znašli 
tanki. Pravi vojaški tanki, takšni kot jih 
poznamo od vedno: s strah vzbujajočimi 
gosenicami in grozečimi topovi. Občani so se 
v strahu spraševali, kdo nas spet okupira, 
potem pa je  le prišlo na dan, da se dogaja 
klasična vojaška vaja, takšna kakršne 
poznamo tudi iz drugih časov. Težava je  le v 
tem, da jih na Obali nismo bili ravno vajeni, 
prav ob morju pa še posebej ne. Izvedeli smo 
le to, da se ho demonstracija naših obrambnih 
moči končala v soboto v San Simonu, kamor 
bodo menda prileteli tudi helikopterji, pa tudi 
mornarica verjetno ne bo daleč. O tem, da je  
iz parkiranih tankov iztekala nafta pa menda ni 
treba posebej govoriti.

jenihjitanovanj v starem delu me
sta. Člani vlade so kom isijo 
zadolžili naj ponovno preveri de
jansko stanje, šele nato se bo 
izvršni svet odločil za nadaljne ko
rake.
Zanim iva j e  tudi zahteva Sklada  
km etijskih zem ljišč  in gozdov re
publike Slovenije.
Sklad namreč zahteva, da občine 
predajo dokumentacijo za prenos 
km etijskih zemljišč in gozdov 
nanj. Kot vemo je  letos omenjeni 
sklad postal lastnik zamlijšč in 
gozdov, ki so b ili prej v lasti 
občin. Sklad zahteva dokumentaci
jo  do 26. 11. 1993. Po mnenju 
izvršnega sveta je  dani rok ne
realen in neživljcnski, saj bi potre
bovali najmanj leto dni, samo da 
bi vse posestne izpiske sploh lahko 
zbrali. Poleg tega pa je  zbiranje 
ogromen finančni zalogaj, k i ga 
izolska občina (tako kot tudi 
večina ostalih) ne zmore.

Tomaž Fcrluga
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BESEDA M KONJ
Beseda res ni konj, napisana pa še posebej ne. Tako bi 
lahko rekli ob različnih papirjih z istim naslovnikom, 
namenjenih istemu prejemniku a s tako različno vsebi
no, da človek res ne ve, kaj bi si ob tem mislil.
Izvršni svet občinske skupščine je na zadnji seji razpravl
ja l tudi o delegatskem vprašanju Tihomirja Stepanova gle
de štirih lokacijskih dovoljenj za gradnjo objektov v okvi
ru zazidalnega načrta Marina, za katera, po mnenju pos
lanca, izvršni svet ni pristojen. Naj spomnimo, da gre za 
naslednje štiri objekte:
1. Komunalna infrastruktura za potrebe marine in 
sanacija dela obstoječe komunalne opreme mesta Izola.
2. Centralni objekt - upravna stavba marine.
3. Servisni objekt - garderobe, sanitarije, shrambe, 
klubski prostori z vgradnjo transformatorske postaje
4. Adaptacija in dozidava jadralnega kluba 
Izvršni svet seje ob tem skliceval na dopis republiške 
podsekretarke Ministrstva za okolje in prostor (glej doku
ment desno) in ugotavljal, da se tudi Zavod za varstvo na
ravne in kulturne dediščine ni odzval na njihovo obvestilo 
o izdanih dovoljenjih, zato pa je kasneje uporabil drugo 
pravno sredstvo.
In medtem ko je IS razpravljal o tem je po pošti že potoval 
nov dopis istega organa s čisto drugačno vsebino. M i
nistrstvo kot nadzorni organ namreč razvel
javlja izdana dovoljenja (3) razen tistega za 
urejanje infrastrukture (glej dokument 
spodaj in spodaj desno).

REPUBLIKA SLOVENIJA 
MINISTRSTVO ZA OKOLJE IN  PROSTOR

L j u b l j a n a ,  Z u p a nC iC e v a  6

S t a v i  T k a : 3 5 0 - 0 2 / A - 6 6 7 / 9 3  
Datum : 1 2 . 1 1 . 1 9 9 3

RS

T i h o m i r  s t e p a n o v  
N a z o r j e v  t r g  13 
IZOLA

ZADEVA; i z d a j a  
I z o l  1

l o k a c i j s k i h  d o v o l j e n j  za o b j e k t e  "MARINE" v

V p r i l o g i  vam v  v e d n o s t  p o š i l j a m o  našo  o d lo f i b o  š t .
3 5 0 - 0 2 / A - 6 6 7 / 9 3  z dne 1 1 . 1 1 . 1 9 9 3 ,  s k a t e r o  smo po 
n a d z o r s t v e n i  p r a v i c i  o d p r a v i l i  l o k a c i j s k a  d o v o l j e n j a  š t .
3 5 1 - 2 2 / 8 9 - 1 / L - 9 3 / 2 8  z dne  2 4 . 9 . 1 9 9 3 ,  š t .  3 5 1 - 2 2 / 8 9 - 1 / L -  
- 9 3 / 2 9  z dne 2 4 . 9 . 1 9 9 3  i n  š t . 3 5 1 - 2 2 / 8 9 - 1 / L - 9 3 / 3 0  z dne 
2 4 . 9 . 1 9 9 3 .

U g o t a v l j a m o  t u d i ,  da  g r a d n j a  k o m u n a ln e  i n f r a s t r u k t u r e  za 
p o t r e b e  k o m p le k s a  ZN M a r in a  i n  za s a n a c i j o  d e l a  o b s t o j e č e  
k o m un a lne  oprem e  m e s ta  I z o l a  ne p ose g a  v o l j e  o b m o č je  m a r in e  
i n  da ne g r e  za o b j e k t e ,  k i  b i  b i l i  v n a š i  p r i s t o j n o s t i .

P r i l o g a :  o d l o č b a  š t .  3 S O - 0 2 /A - 6 R 7 /9 3

O
kav 'T o p o o b l a s t i l u  m i n i s t r a  

: S o n ja  RISTANOVIC 
SVETOVALKA MINISTRA

MINISTRSTVO 7A VARSTVO OKOLJA 
I N  UREJANJE RR08T0RA 

L j u b l j a n a ,  Z u p a n C iC e v a  6

T e l . :  0 6 1 / 1 5 4 - 2 0 8 ,  f a x :  2 2 4 - 5 4 8

Š t e v i l k a :  3 5 0 - 0 3 6 8 / 9 1-MB/DV 
Da tum : 1 0 . 1 2 . 1 9 9 2
D a t o :  MARINA3

MARINVEST ( J . o . a .

I ZOLA 
M o ra v a  f la

ZADEVA : MARINA IZ OLA  
ZVEZA: VAŠ DOPIS ŠT. 1 0 7 2 - I N Z / 9 2  Z DNE 4 . 1 2 . 1 9 9 2

f> r H d l ° 9 0 (n p o  p o n o v n i  p r o u č i t v i  na f te  o d l o č b e  f i t .
< *  2  ene  3 0 . 1 1 . 1 9 9 2  vam « p o r o č a m o ,  da  t u k a j š n j e

m i n i  e t r a  t v o  v p o s t o p k u  na  d r u g i  s t o p n j i  na  m o re  p o n o v n o  
p r o u C e v a t i  e v o j e  o d l o č b e ,  k o r  o d l o č a  o  z a k o n i t o s t i  t e  o d l o č b e  le
V r h o v n o  e o d i f t č e  R e p u b l i k e  S l o v e n i j e  v  u p r a v n e m  s p o r u .  Z o p e r  t o
o d l o č b o  ma to  t o r e j  m o Z n o s t  s p r o J M t i  u p r a v n i  r - p o r  v r o k u  30 d n i  
p o  v r o - i t v i  c i l o č b e ,  v t o Z b i  p«  p r e d l a g a t e .  k a k e  i r  v čem j e  
po  vašem mn ' . »a o d l o č b a  n e p r a v i l n a .

Kom unal  n o b j  * k t e  i
" M a r i n a '  I z o l a  s t e  d o )  
o d p l a č a  r  p r s t  v
l a s t n i n  "  . ZC. 9
p r * v z . „ i .  ka (Ma i n v e s t  
o b j e k t e /  i r .  n a p i  i v ,
5 1 ,  č l e n a

n a p r a v e  na  o b m o č ju  z a z i d a l n e g a  n a č r t a  
z g r u d i t i  na  p o d l a g 4 "u n e k e a  k p o g o d b i  o 

a v i c e  u p o r a b a  na  z e m l j i š č i h  d ru Z b o n e  
1 9 9 1 ,  v k a t e r e m  j e  d o l o č e n o .  da  s e  na  

p r e n a š a  z e m l j i š č e  za i z g r a o n j o  k o m u n a l n i h  
m  n a p i  i v ,  f  s o  p o t r e b n e  v s k l a d u  z d ru g a m  o d s t a v k o m

aKona o • . a v b n i h  z e m l j i š č i h  za  r e a l - .  ; ac
n a č r t a  Mar " 1p k a c '1 j a k e g a  d o v o ' j c - r j a

zaz i d a l  n eg a  
n i  g r a d n j o  t e h

JZ. V - , ' ± \  ' j e n  o o c i n a K i  u p r a v r  . i o r g a n .  T e  m in  j  s t r a t v n  pa 
j e  u s t a v i  , o i z v r š e v a n j a  l o k a c T J «  Ro ga d o v o l j e n j a  at ; .  3 5 0 - 0 3 - 0 0 8 / 9 0  
z d ne  ' 6 . 3 . • 39C e • t i s t e m  d e l u ,  k i  se  nan a f ta  na  Š t e v i l o  
p r i v e z o v  za e ca  530 p - o v i l ,  z a t o  ao  v s e  d r u g o  d o l o č b e  c i t i r a n e g a  
d o v o l j e n j a  v e ; j a v r e ,  č e  a t o  v  z a k o n i t e m  r o k i ;  z a p r o s i l i  o z .  
p r i d o b i . - .  g r a d b e n e  d o v o l j e n j e .

$
E r i k a  P e t e r c »  

PODSEKRETAR

o b j e k t i
" M a r i n a "

Ta ko  j e  po  o d l o k u  o d o l o č i t v i  o b j e k t o v  i n  n a p r a v  t e r  d r u g i h  
po s e g o v  v  p r o s t o r ,  za k a t e r a  d a j e  l o k a c i j s k o  d o v o l j e n j e  za 
u r e j a n j e  p r o s t o r a  p r i s t o j n i  r e p u b l i š k i  u p r a v n i  o r g a n  
( U r . l i s t  SRS, š t . 2 8 / 8 5 )  v 2 . C 1 . , t C . 2 .  mod p r o m e t n i m i  
n a š t e t a  t u d i  m a r i n a . I z  z a z i d a l n e g a  n a č r t a  
( U r . o b j . S t . 4 / 9 0  i n  4 / 9 3 ) ,  k i  u r e j a  obm oC je  o b r a v n a v a n e  
l o k a c i j e ,  I z h a j a ,  da  se  o b j e k t i ,  k a t e r i h  l o k a c i j a  se 
d o v o l j u j e  s c i t .  o d l o č b a m i ,  n a h a j a j o  v o Z je m  o b m o č ju  m a r i n e  
i n  ao  t o r e j  n j e n  s e s t a v n i  d e l . G r «  t o r e j  za  o b j e k t e ,  za 
k a t e r e  j e  po  c i t .  d o l o č b i  z a k o n a  i n  o d l o k a  za  i z d a j o  
l o k a c i j s k e g a  d o v o l j e n j a  p r i s t o j n o  M i n i s t r s t v o  za o k o l j e  i n  
p r o s t o r .

G le d e  na t o ,  da j e  n a v e d e n a  l o k a c i j s k a  d o v o l j e n j a  i z d a l  
o b č i n s k i  u p r a v n i  o r g a n ,  k i  i z  z g o r a j  n a v e d e n i h  r a z l o g o v  za 
t o  n i  b i  1 p r i s t o j e n ,  j e  b i l o  t r e b a  l o k a c i j s k a  d o v o l j e n j a ,  k i  
so  2e p o s t a l a  d o k o n č n a ,  o d p r a v i t i  po  n a d z o r s t v o m  p r a v i c i  v  
s k l a d u  z 1 . t č  1 . o d s t . 2 6 3 . č l . z a k o n a  o s p lo f t n e m  
p o s t o p k u .  Ta d o l o č a ,  da  s e  o d l o č b o ,  k i  j e  v 
p o s t o p k u  d o k o n č n a ,  o d p r a v i  po  n a d z o r s t v e n i  p r a v i c i  
i z d a l  s t v a r n o  n e p r i s t o j e n  o r g a n

u p r a v n e m  
u p r a v n e m  
č e  j o  j e  

pa  ne  g r e  za  s t v a r  i z  s o dn e
p r i s t o j n o s t i  o z .  za  s t v a r  
v u p ra v n e m  p o s t o p k u .

k i  j o  s p l o h  n i  mogoče  o b r a v n a v a t i

Kakorkoli obrnernu ugotovimo, da ni vprašanje vsebine (saj so 
objekti opredeljeni v zazidalnem načrtu) ampak forme, s katero 
se še vnaprej poskuša z vsemi sredstvi zavirati realizacijo 
zazidalnega načrta, ki ga je  sprejela Skupščina občine Izola, je 
zapisal sekretar IS Branko Andrejašič v gradivu za izvršni svet. 
Nam pa se zdi, da vse skupaj postaja že zelo neresno in 
neodgovorno. Pravzaprav ta trenutek ne gre več niti za vprašanje 
vsebine, še manj za vprašanje forme, pač pa preprosto za 
vprašanje kdo bo koga.
Občinska skupščina je pred kratkim imenovala komisijo, ki naj 
skaša najti dogovor glede nadomestnih stanovanj za razseljene 
stanovalve območja ob Oktobrski revoluciji. Morda je zdaj že čas, 
da imenuje tudi komisijo, ki bo sklicala vse, v spor vpletene 
stranke, in skašala razrešiti gordijski vozel imenovan Zazidalni 
načrt marina.
Oceno tega, kar si privoščijo eni in drugi pa prepuščamo javnosti. 
Saj je dovolj zrela, kajne?



93,4 MEGARADIO
Radio Morje je naš nekakšen mlajši 
brat. Nastal je približno leto dni po 
MandraČu, zato pa je bil že ob rojst
vu toliko glasnejši. Zdaj, ko je 
začetne euforija mimo si počasi ob
likuje svoj informacijski del v obal
nem medijskem prostoru. V zadn
jih dneh smo izvedeli za dva njihova 
pomembna dogodka. Prvi je prever
jen: Radio Morje seje preselil v no
ve, večje prostore. Drugi je še ne
preverjen: Radio Morje so menda 
zapustili nekateri znani DJ-ji: Alen, 
Lovro, Alen...
V

Se preden je druga informacija 
prišla do naših ušes sta nove prosto
re Radia obiskala Ingrid Knez in fo
toreporter Orlando Hrandek.

RADIO MORJE V 
NOVIH PROSTORIH
Radio Morje se je preselil v nove prostore, 
za vse, ki še ne veste, se zdaj nahaja v 
spodnjih prostorih poslovne stavbe Gale
ba. Na naša vprašanja sta odgovarjala 
Aleš Bohinec in Marko Filli.
Kdaj , kje in kako je prišlo do nastanka 
radia Morje oziroma, kdo je bil idejni 
vodja tega projekta?
A.B.: Pol sedanje ekipe radia Morje, seje 
pred sedmimi leti v Mladem valu radia Ko
per vprašalo, zakaj neki ne bi poskusili 
imeti svoj radio. Ideja je bila tu, od besed 
je šlo k dejanjem, stvar seje razpletala. 
Najprej smo poskušali biti mladinski obal
ni radio MOR, nato naj bi bili mladinski 
obalni radio JE, in tako je nastalo MORJE, 
kot ime. Pred tremi leti, leta 1990, pa smo 
našli nekoga, kije bil pripravljen celotno 
stvar podpret. To je bil Galeb. Sledili so 
problemi z dokumentacijo (to je bilo še 
pred piratstvom), obdobje čakanja in obl
jub, nakar nam je bilo vsega dovolj -  pa 
smo prižgali. Oddajali smo dobre tri mese
ce, nakar so nas zaradi prijave (prišla je iz 
obale) zaprli. Takrat smo doživeli enkratno 
podporo naših poslušalcev. Zbrali smo 
5000 podpisov, ki smo jih odnesli na vlado 
v Ljubljano, kjer nas spet prijetno presene
ti vest, da je tam še enkrat toliko podpisov. 
To je vso stvar le premaknilo z mrtve toč
ke, postavili so nam 11 točk, kot kriterij, 
katerih se moramo držat.
Kako se financirate?
A.IL: Od reklam. Spot je po 12 DEM, ta
ko da si to lahko vsak privošči.
Ali se vam s tem dogaja, da je program 
preveč zasičen z reklamami?
A.B.: Da, se dogaja. Zato pa smo tudi 
uvedli čakalno listo. S tem smo določili ko
liko reklam gre lahko na dan čez program 
in tega se držimo.

... medtem so naš klepet prekinila poroči
la iz londonskega BBC-ja, ki sojih prvič 
predvajala v petek, 12. novembra ob 12.00 
uri. ...
Ali se bo to dogajalo vsak dan?
M.F.: Vsak dan, razen ob vikendih. Torej 
poročila bomo prenašali preko satelita iz 
londonskega BBC-ja, seveda v slovens
kem jeziku. Pripravljamo pa tudi radijski 
dnevnik, ki ga bomo predvajali v po
poldanskem času.
Kakšna je tvoja funkcija na radiu Mor
je, Filli?
M.F.: Jaz sem glavni urednik programa in 
moja naloga je skrbeti za kadre in za celo
to programa, medtem, ko za konkretne 
vsebine programa skrbi Danila Pahor, ki 
je odgovorna urednica na radiu.
Kaj pa nočni program?
M.F.: Z nočnim programom smo nekoliko 
v dilemi. Po eni strani bi želeli v nočnem 
programu vrteti dobro glasbo, po drugi pa 
se kaže tudi interes po vodenju programov 
s telefonskimi pogovori. Sicer pa s selitvi
jo prehajamo na novo programsko shemo, 
potrebno je le še nekaj tehničnih priprav. 
Kaj pa alternativna glasba?
M.F.: Alternativne programe, t.j. speci
fično glasbo (tehno, jazz,..), smo preus
merili v termin do 20.00 ure, kjer bodo 
poleg glasbe tudi informacije, novosti, 
predstavitve novih plošč, itd.. Po 20.00 uri 
, naj bi se vrtela glasba za širši krog pos
lušalstva.
Pripravljate še kakšno novost?
M.F.: Da. v bodoče pripravljamo tudi 
strokovne oddaje, nasvete, rubrike in seve
da dnevna poročila.
Posebnost radia Morje je tudi jezik.
M.F.: Ja, veliko ljudi pravi: kakšno slo

venščino pa imate na radiu Morje. Strinjam 
se, da je nekatere napake treba odpraviti in 
delamo na tem, nikakor pa ne mislimo od
praviti širokih vokalov in določenih pri
morskih izrazov, ker mislimo, da je ravno 
to, tista domačnost, ki jo lako da lokalni ra
dio.
Kakšen je odziv poslašalcev?
M.F.: Zadnjič, ko je bila obletnica prekinit
ve, smo izvedli nekakšno ponovno lažno 
prekinitev oddajanja. V eter smo prebrali 
odločbo izpred enega leta in nato spustili 
nekaj telefonskih pogovorov, ki smo jih ta
krat posneli. Odziv poslušalcev je bil never- 
jetan. Poleg tega vidimo, da so ljudje zado
voljni, saj seje sedaj, s selitvijo, slišnost in 
zvočna kvaliteta popravila, z nakupom še 
enega oddajnika in nekaterimi tehničnimi 
pridobitvami na nivoju frekvence, pa 
računamo, da nas bodo v bodoče slišali tudi 
na Markovcu in Semedeli in morda še kje 
drugje.
So sedaj s selitvijo delovni pogoji boljši? 
M.F.: Z eno frazo: dan in noč. Razen tega, 
da imamo sedaj dve pisarni in dva študija, 
da smo imeli prej eno pisarno in en studio 
na različnih lokacijah, daje bila v takrat
nem študiju produkcija in redakcija, včasih 
v študiju po deset ljudi,... dan in noč. Zdaj 
imamo dva študija, enega za produkcijo 
programa, drugega za živ program. To ' 
hkrati pomeni nove aparature, nov mixer -  
to je preporod. Zdi se nam kot, daje radio 
s selitvijo začel na novo; edina povezava z 
starim so ljudje, vse ostalo pa je nov radio.

Pa še zanimivost: radio Morje ima tudi 
svojo maskoto, to je maček Mori, ki se 
je vslil v nove prostore hkrati z njimi.

V novih prostorih radia M orje smo naredili tudi skupinsko fotografijo  
zaposlenih, ki so bili v tistem  času tam. In kot pravi M arko Filli, vsi 
zaposleni delajo tudi pred  mikrofonom.



CIK CAK
NENAVADEN ULOV
Tistega dne je  imel Veselko prav posebno srečo, 
saj so bile mreže polne, v njih pa sama bela ri
ba. Pa to še ni bilo vse. Med znane dobrote z 
naših gostinskih miz se je  pomešala tudi ta, nen
avadna riba. Mimoidoči, potem pa tudi ribiči, so 
se čudili in ugibali, padla pa je  tudi kakšna sta
va. Od kod ta riba v tem delu Jadrana? Nekateri 
so menili, da gre za vrsto polenovke, drugi so tr
dili, da to ni mogoče. Kakorkoli že, ribe zdaj ver
jetno ni več, temo za naš prispevek in vaše ugi
banje pa smo le dobili.
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Kljub temu, da časi niso ravno najbolj primerni, se nam vsake toliko 
utrne kakšna posrečena. Za najnovejše je tokrat poskrbel Martin s 
spremstvom. Kdo je bil v spremstvu sprašujete? Vprašajte, kdo ni 
bil.
Na fešti v Kortah si je neznani Martin privoščil kar veliko fešto v do
mači gostilni. Na ta način je gostilniške zmogljivosti Kort zmanjšal 
za najmanj tretjino. So pač drugi gostje malo manj jedli pa malo več 
pili.
Kljub spremembi oblasti so bili miličniki na delu tudi za Martina. 
Izgovor o praznovanju cerkvenega praznika pri večini voznikov, ki so 
pihali v čudno plastično reč, ni pomagal. Iz tega sklepamo, da so se 
v policiji ohranile stare sile, ki nič ne dajo na svobodo veroizpovedi 
in praznovanje tako pomembnih svetnikov.
Krajani Jagodja se zahvaljujejo tankovski enoti TO za njeno pomoč 
pri delih na polju, vendar jim svetujejo, naj drugič pridejo raje 
spomladi, ko je bolj primeren čas za oranje in podobna zemeljska 
dela.
Na izvršnem svetu niso bili posebej zadovoljni z rezultati dela komi
sije za razseljence, saj večina anketiranih ni sprejela predloga za 
preselitev v nadomestna stanovanja. Našli so tudi ustrezno rešitev: 
komisija naj pogovore opravi še enkrat. Morda pa bo še kdo popu
stil...
Po številnih kulturnikih in znanstvenih delavcih, ki prinašajo v ured
ništvo tekste napisane z roko ali na pisalni stroj, se je končno našel 
nekdo, ki se ne boji sodobne tehnologije: To je izolski župnik, ki je 
danes objavljen tekst dostavil na računalniški disketi.
Tudi na Demokratični levici so računalniško pismeni. Na njihovem 
10 let starem Qlivettiju piše: Prvo vključi možgane, šele potem jezik.
OPRAVIČILO
Opravičujemo se delavki izolske Loterije, kije dobila občutek, daje 
bila naša EKO mina z raztresenimi stavnimi lističi pred njenimi vra
ti, namenjena njej. Njen občutek je bil napačen. Eko mina je bila na
menjena svinjariji pred njihovimi vrati, kdo jo je storil pa ni jasno.

DVA POPRAVKA
V prejšnji številki sta se nam prikradli dve neljubi in težki napaki: 
Franko Božič ne pije Cinarja ampak v glavnem pivo, občasno pa 
malo Vcchio z jabolčnikom.
Jože Hamcršck pa ne pije brizganca ampak škropeč.

Da je Izola glavno slovensko rock mesto je že dolgo jasno. 
Zdaj pa smo dobili še dokaz, ki ima svojo težo tudi v 
mednarodnem merilu.
Na fotografiji je ladja Izola, nekdaj last Splošne plovbe iz 
Pirana. Ta je ladjo kasneje prodala, novi lasnik (mlad 
grški ladjar) pa j i  je dal novo ime. Seveda takšno, ki je 
Izoli primerno. Ladja se zdaj namreč imenuje GIJNS’n 
ROSES. Za tiste, ki morda tega imena ne poznajo naj po
vemo, da gre za trenutno najpopularnejšo rock skupino 
na svetu. Pa še to. Preden je postala last Splošne plovbe se 
je ladja imenovala ....Maiden.

-------------------------------SLIKE ZA
VRSTNIKE
Tokrat objavljamo 
fotografijo na kateri 
bi se lahko prepoz
nalo kakšnih 100 
Izolanov, ki so pred 
davnimi tremi 
desetletji spremljali 
pustno povorko v 
Izoli. Nekaterim bo 
to morda tudi uspe
lo, mi pa smo pre
poznali le dve znani 
izolski sestri (ena 
dela na Radiu Ko
per, druga v Bolniš
nici Izola). Nismo 
pa ugotovili, če sta 
namaškarani ali sta 
takrat res delovali 

< kot kmečki nevesti.
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MARTIN TECE
11. POHODNI MARTINOV TEK 
KORTE 14.11.1993
Tekmovanja—prireditve so se odeležili 104 tekači in 
pohodniki med njimi 15 družin.
Ob čudovitem vremenu je vse potekalo v naj lepšem redu. 
Prvih pet tekmovalcev pri moških so bili: Hojak Roman, 
Zuletič Asim, Tone Erjavec, Boštjan Fuks.
Prve tri ženske pa: Magajne Alijana, Kaltak Amela, 
Jovan Sabina.
Med 15 sodelujočih družin smo izžrebali 3 pokale.
Vsi udeleženci so prejeli spominske priponke 
RAZGIBAJMO ŽIVLJENJE in osvežilni napitek. 
Pokrovitej prireditve je bila Zavarovalna družba 
ADRIATIC d.d. Koper.___________________________
Na teku dolgem 5 km, ki je Stel za prvenstvo gorskega teka (CPT Triveneto) v 
mestu Giavera del Montello (Treviso), so mladi člani Atletskega kluba iz Pirana, 
za katerega nastopa tudi nekaj Izolskih tekačev, dosegli lepe uspehe. Nastopalo je 
več kot 1200 tekačev.
V konkurenci od 15 do 18 let je zmagal Fuks Boštjan, drugi je bil Jovič Miodrag, 
četrti pa Plevel Emanuel.
V konkurenci do 11 let je zmagala Kaltak Amela, četrta pa je bila Leban Clara.
V konkurenci od 11 do 14 let je tretje mesto zasedel Gomezel Saša.
V konkurenci do 11 let pri fantih pa je bil tretji Zafred Simon, Četrti pa Kolarič Teo.
V ekipnem seštevku prvih 10 nastopajočih so osvojili prvo mesto!
Naslednji dan (v nedeljo 14, novembra) so nastopili tudi na teku dolgem 5 km v 
mestu Lughinianu blizu Venezie. Nastopalo je okrog 1500 mladih tekačev do 18 
let. V konkurenci najboljših tekačev Veneta, Trevisa, Padove in Pordenona so 
osvojili ekipno prvo mesto med mladimi tekači do 18 let starosti!
Posamezno so bili tudi odlični in osvojili 5 pokalov!
Zmagali so: med dečki do 11 let Kolarič Teo, med deklicami do 11 let Leban Clara 
ter med dečki od 11 do 14 let Gomezelo Saša.
Tretje mesto pa so osvojili: med deklicami od 11 do 14 let Klemenc Clara in med 
dečki od 15 do 18 let Plevel Emanuel. Tudi njihov vodja in trener, Izolan, prof. 
Lazar Ivo je dobil za uspeh posebno priznanje.

<SP
ZDRUŽENA LISTA

DEMOKRATIČNA LEVICA IZOLA
VABI SVOJE ČLANE IN SIMPATIZERJE NA

TRADICIONALNO  
DRUŽABNO SREČANJE

KI BO V RESTAVRACIJI 
HOTELA SIMONOV ZALIV IZOLA 

V PETEK, 19. NOVEMBRA 1993 OD 19. URE DALJE

GOSTI VEČERA:
POLDE BIBIČ z r e c i t a c i j o  

BREDA PEČAN, n a š a  p o s l a n k a  v
DR ŽA/NEM  ZBORU
JOŽE SMOLE,č la n  p red sedstva
ZDRL^ENE LISTE
DUŠAN KUMER, g la v n i ta jn ik

SREČOLOV Z DOBITKI ZA VSAKEGA IN 
G LAVNIM I DOBITKI ZA SREČNEŽE.

ZA  ZABAVO IN  PLES TER VEČERJO IN  PIJAČO JE POSKRBLJENO. 
LA STN A  UDELEŽBA ZA  VSE TO JE 5 0 0  SIT.

PRIDITE, VESELO BO!

LAI V PORTOROŽU
Brez Izolanov kot kaže ne gre. V por
toroškem hotelu Palače se vsako sobo
to zvečer dogajajo zanimive kulturne 
prireditve, ki privabljajo kar lepo šte
vilo obiskovalcev. Zanimivo je, da 
imajo največ zaslug zanje prav Izola- 
ni. Pripravlja jih Zvonka Radojevič, 
doslej pa so tam gostovali v glavnem 
izolski kulturniki in umetniki.
To soboto (13.11.) je tam nastopila 
izolska plesna skupina LA I, ki jo vodi 
koreografinja Liljana Santič, predsta
vili pa so tudi fotografije novopečene
ga Izolana, fotografa Primorskih no
vic, Zdravka Primožiča.

VABILO - INVITO
Sabato 20  novembre alle ore 2 0 .0 0 , 
nella chiesa parrocchiale di S.Mauro 

di Isola, si terra’ il 6. INCONTRO 
INTERNAZIONALE DI CORI.

Partecipano i gruppi: 
Coro "S.PIO X" di Trieste (Italia) diretto 

dal M.o Chiara Moro,
Coro 'GOTTARDO TOMÀT" di

Spilimbergo (Italia) diretto dal M.o 
Giorgio Kirschner,

Coro "HALIETUM" diretto dal M.o 
Claudio Strudthoff della Comunità’ degli 

Italiani di Isola.
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NA NAZORJEVI

( PRI ZDRAVSTVENEM DOMU, ZA REŠEVALNO POSTAJO )

PRODAJALI BOMO
•  mesnine, sire in druge delikatese
•  ostale prehrambene izdelke
•  gospodinjske potrebščine
•  kozmetiko in čistila

PRIPOROČAMO SE ZA NAKUP
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NOGOMET
1. liga - XIII. kolo 
MARIBOR BRANIK :
IZOLA 2 :0  (1:0) 

PORAZ V ZAMETIH
Izolski nogometaši so 
izgubili smučarsko tekm o 
v Mariboru. Več kot pol 
moštva je prvič igralo na 
tako zasneženem igrišču 
in zato več od 
zasluženega poraza tudi 
niso zaslužili. Po pisanju 
dopisnikov so se sicer 
trudili, vendar zaradi 
nem ogočih pogojev niso 
imeli igre, ko nimajo igre 
pa Izolani ne znajo 
zadeti nasprotnikovih 
vrat. Nikčevič je  sicer 
imel dve lepi priložnosti a 
sta obe  ostali v zametih 
pred golom.
V tem  kolu Izolani spet 
gostujejo, tokrat v 
Dekanih, kjer se bodo 
pomerili z dom ačim  
l§tragas Jadranom.
Cez IO dni pa je  na vrsti 
veliki lokalni derbi s 
Koprom. Kar lep 
dogodek za konec 
nogom etnega leta, 
kajne.

Primorska liga 
DRAGONJA :
AVTOPLUS KORTE 1:2 (0:2) 

KORTE NADALJUJEJO Z ZMAGAMI
Nogometaši iz Kort so zabeležili že četrto  
zaporedno zmago, tokrat v gosteh pri nevarni 
Dragonji. Vrkič in Janjič  sta povedla Kortežane v 
vodstvo v prvem polčasu, dom ači pa so zmanjšali 
poraz šele dve minuti pred koncem tekme. Pri 
Kortah je bil tokrat najboljši Vrkič. Z osvojenimi 
13-timi točkam i so Korte trdno četrte  na lestvici 
primorske lige.

Ta Bolsi Od Ta Plavih
O cene  za srečanje z M aribo r Branikom-.
Talajič 7, Perkat 7, Č uček  6, Ružnič 6, č o ta r  6,5, 
Tosič 6,5, Rudonja 5, Ž e l ko 6, N ikčevič 7, Š tam pfer 
5 (Velkovski 5,5), Č e n d a k  5 
Ocene in povprečje po XIII. kolu 
Talajič: 6/6/7/6/7/7/Ó.5/7/7/6/7.5/6/7 » 86, povprečje: 6.61 
Perkat: 5/7/6.5/7/7/7.5/6.5/75/6.5/7/7/ « 74.5, povprečje: 6.77 
Čačič: 5/7.5/Ó/6 / = 24.5, povprečje 6.12 
Ružnič: 6/7/6.5/6.5/7/7/6.5/6/Ó/ = 71.5, povprečje: 6.50 
Čotar: Ó/7/6.5/6/7/6/7/6.5/7/6.5/6.5/ « 78, povprečje 6.50 
Tosič: 5/7.5/6.5/6/7/7/7/7/7/6.5/ = 66.5, povprečje 6.65 
Rudonja: 776.5/7.5/6.5/6/8/8/8/7.5/6/6/5/ « 82, povprečje 6.83 
Želko: 7/7/7/6/6/7.5/6.5/8/7/75/7/7/6/ -  89.5, povprečje 6.88 
Gregorič: 6/6.5/6,5/6.5/7/6/ = 38.5, povprečje: 6,41 
Štampfer: 7/7/6/6.5/5/7.5/777/7.5/6.5/5/ = 72, povprečje 6.54 
Čendak: 7/6.5/6.5/6.5/5/7/6.5/8/7/6.5/7/65/5/ = 85, pov;: 6.53 
Nikčevič: 7.5/7.5/7/7/8/7/7/7.5/7/7/7/ » 79.5, povprečje 7.22 
Bizjak: 7/6.5/ = 13.5, povprečje 6.75 
Zupanc: 65/6/5/6/7/7/7/6/ = 50.5, povprečje: 6.31 
Čuček: 7/7/7.5/7,5/8/7/6/ « 50, povprečje: 7.14 
Velkovski: 5/7.5/55 = 18, povprečje. 6.00 
Bojanič: 6/, povprečje 6.00

ROKOMET
2. liga moški
AKRIPOL TREB
NJE : IZOLA 
23:19(8:8)
Moška ekipa, si je s tre t
jim porazom, močno 
zmanjšala možnosti za 
osvijitev prvega mesta.
V dokaj nekvalitetnem 
srečanju je dom ača eki
pa zasluženo zmagala, 
predvsem zaradi slabe 
obram be izolskih roko
metašev. Rezultat je bil 
ce lo tekm o izenačen. V 
zadnjih m inutah so do 
mačini povedli za štiri 
gole in to  je  bil tudi 
končni rezultat. Nekaj 
več od ostalih je po 
kazal Hrvatin v napadu 
in vedno solidni vratar 
Božič.
Za Izolo so igrali: BOŽČ, 
KOMAC 2, ČEBULAR, CAH, 
ROPOTAR, ANTONAC2, 
ZLATČ, VELKAVRH 2, VID
MAR 4, MATJAŠEVC, HR
VATIN 9, PAVČNIK 
Ocene Radia Morje RK 
Izola : BOŽČ 8, KOMAC 6, 
CAH/ ROPOTAR/, ANTO- 
NAC 6, ZLATČ 5, VELKAVRH 
6, VIDMAR 7, MATJAŠEVČ 
5, HRVATIN 9, PAVČNIK/ 
Takoj v ponedeljek po tret

jem porazu je predsednik rokometnega kluba sklical se
stanek z igralci na katerem so analizirali pretekli del sezo- 
pe in se dogovorili za še bolj zavzeto delo v naprej. 
Čeprav izgleda nemogoče doseči zastavljeni cilj. pa v 
klubu ne odstopajo od načrtnega dela, ki mora v bodoč- 

! nosti prinesti tudi boljše rezultate.
Rokomet med počitnicami
Med pravkar minulimi počitnicami je Rokometni Klub Izo- 

' la organiziral Teden rokometa. Vsaki dan med osmo uro 
zjutraj in trinajsto uro so se v športni dvorani zvrstili mladi 
rokometaši in rokometašice, ki so se v različnih starostnih 

: kategorijah pomerili med seboj. Tako so lahko otroci od 
prvega do osmega razreda, v času počitnic, organizira- 
no v športnem duhu preživeli počitnice doma (v Izoli).

Vrstni red po XIII. kolu:
Nikčevič 7.2201), Čuček 7.14 (7), Želko 6.88 03), Rudonja 6.83 
02), Perkat 6.77 (11), Bizjak6.75 (2), Tosič 6.65 (10), Talajič 6.61 
(13), Štampfer 6.54 (11), Čendak 6.53 (13), Čotar 6.50 (12), Ružnič 
6.50 ( 11), Gregorič 6.41 (6), Zupanc 6.31 (8), Čačič 6.12 (4), 
Velkovski 6 (3), Bojanič 6 (1)
Standardna ekipa: Talajič, Perkat, Čuček, Ružnič, Čotar, Tosič, 
Rudonja, Želko, Nikčevič, Štampfer, Čendak
Povprečna ocena moštva: 6.74
Do konca jesenskega dela sta še dve tekmi in sicer lokalna derbija: 
Istragas Jadran : Izola in Izola : Koper Pri dokončnem seštevku 
jesenskega dela bomo upoštevali za oceno le igralce, ki so igrali na 
najmanj IO-tih tekmah. Ob koncu prvenstva bomo upoštevali le 
igralce, ki nastopijo na najmanj 20-tih tekmah.
Ob koncu jesenskega dela bomo podelili pokal najboljšemu v 
prvem delu prvenstva, ob koncu prvenstva pa bo najboljši dobil tudi 
lepo nagrado.

ODBOJKA Telovadnica osnovne šole Vojke Šmuc 
IZOLA : BELTINCI 3:0 (15:9, 15:12, 15:7)

STRELSKI ŠPORT
Izolski strelci so zmagali tudi v drugem kolu 3. lige zahod 
in sicer v Predosljah pri Kranju, dosegli pa so 1612 krogov. 
Najboljši je bil Igor Hrvatin s 549 krogi.

ZADNJI OBRAČUNI
M ladinsko moštvo NK IZOLA
Za drese je  tokra t poskrbe l do lgo le tn i športn i 
dopisnik iz Izole, M iroslav Božiče
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Veslaški nemiri
Slišati je  b ilo marsikaj, o d  tega  d a  svetovni 
mladinski prvak Erik Tul ne trenira več, do  tega, 
d a  nekateri veslači zapuščajo klub in d a  so neka
teri nesporazumi m e d  trenerji in tekmovalci. To je  
b il vzrok, pos led ica  p a  nov sodelavec, Aleksij 
Muz ina. ki bo  v b o d o če  izčrpneje poroča l o d o 
ga jan ju  v izolskem jadranju. In tu je  n jegov prvi 
prispevek.

Ni strahu za prihodnost
Izolani že vrsto let utrjujemo svojo športno identiteto z 
vodnimi športi, eden teh pa 
je  veslanje. Verjetno ni treba 
naštevati vseh uspehov, ki so 
jih dosegli v svoji bogati 
zgodovini, zato raje poglej
mo, kaj se je dogajalo v le
tošnji veslaški tekmovalni se
zoni,
Najimenitnejši uspeh pravkar 
končane sezone je gotovo 
bronasta medalja 18. letne
ga Erika Tula. varovanca 
trenerja V lada Krulčiča, na 
svetovnem mladinskem pr
venstvu na Norveškem. Po
leg njega se je v prvem delu 
sezone v isti starostni katego
riji izkazal tudi Davor Krušvar, 
ki pa je  po konfliktu z izolskim 
klubom odveslal v Koper, kjer 
bo naslednje leto verjetno 
veslal v četvercu, ki je na pr
venstvu na Norveškem osvo
jil sedmo mesto. V konfliktu s 
klubom pa ni le on (v sredo
11. novembra je dobil klubsko 
izpisnico) am pak tudi Erik Tul, 
ki bi po sedmih letih želel za
menjati dosedanjega trenerja.
Če v starejših kategorijah situacija ni povsem jasna, tega 
ne moremo trditi za mlajše. Veslačev je dovolj (kar 70), 
med njimi pa veliko perspektivnih (v primerjavi z mladins
kimi kategorijami v katerih sta le dva fanta in dve dekle
ti). Velikih odstopanj med njimi ni, zato imen raje ne bi 
naštevali, saj bi komu naredili krivico. Mladi, med temi je 
veliko deklet, začenjajo z veslanjem že okoli desetega 
leta, trenirata pa jih Igor Božeglav in Iztok Butinar, oba 
absolventa fakultete za šport, ki poskrbita da čas od pr
vega zavesljaja do  prve regate hitro mine. Pred štirimi leti 
sta s starosto izolskega veslanja, Miranom Blažino, preiz
kusila nov sistem treningov. Ta obsega poleg veslanja tu
di druge aktivnosti (košarka, odbojka, razne zabavne 
igre) ki naj bi prispevale k motivaciji za tako garaški šport. 
Uspeh tega sistema bo m ogoče oceniti naslednje leto, 
ko bo prva od skupin, ki so trenirale po tem sistemu, 
začela nastopati v kategoriji mlajših mladincev. 
Gospodarska kriza, ki je posegla na vsa področja življen
ja, seveda ni obšla jadranja. To se, med drugim, najbolj 
pozna v plovnem parku kluba, ki mu manjka predvsem 
lepo število tekmovalnih čolnov. Povdali so nam, da bi 
potrebovali najmanj dva dvojna dvojca in dvojni četve
rec za kolikor toliko normalno nastopanje v prihodnji se
zoni.
Na koncu in ne nazadnje je tu še problem marine oziro
ma njene infrastrukture. To je botrovalo odločitvi, da se 
veslaški klub poruši, veslači pa se preselijo v nove prosto
re. Kdaj se bo to zgodilo pa v klubu niso vedeli natanko 
povedati. Aleksij Muzina
Za nekaj pojasnil smo povprašali tudi vodstvo kluba 
in povedali so, da zaplete s Tulom uspešno rešujejo. 
Dogovarjajo se, da bo plan njegovih treningov izdel
al državni selektor Janša iz Bleda, za njihovo izvajanje 
pa bo še naprej skrbel Vlado Krulčič, ki je letos postal 
zvezni trener. Erik bo na ta način delal pod posebnimi 
pogoji kot reprezentančni veslač in ne le kot član 
izolskega kluba.
O preselitvi v nove prostore pa so povedali, da je lo
kacija že določena (zahodno od Delfina na prostoru 
kjer je bil donedavno SURF klub), kdaj se bo to zgodi
lo pa je odvisno od tega, kako bomo v Izoli zapletali 
izvajanje infrastrukturnih del v zvezi z bodočo marino.

Toni ve kaj hoče
Izola je  vedno im ela nogom etne ta lente in njeni 
ig ra lc i so bili velikokrat č la n i različnih reprezen
tanc, od  obm očnih do  pokrajinskih in republiških. 
V zadnjem  obdob ju  sta na  d lje  prišla Milanič, ki je  
b il jugoslovanski reprezentant in Zahovič, ki je  bil 
jugoslovanski m ladinski reprezentant, o b a  p a  sta 
tudi ig ra lca  slovenske reprezentance. Iz p rvega  
izolskega m oštva so v slovenski državni reprezen
tanc i že nastopili: Rudonja, Ružnič, Tosič in Per- 
kat. Zdaj p a  smo dob ili še enega  reprezentanta 
in to kar kape tana  kadetske ekipe Slovenije,
Tonia Žlogarja.

Toni je star 16 let, igra v 
mladinskem moštvu Izole, in 
kadetski reprezentanci Slo
venije, ki jo  je  tudi vodil na 
kvalifikacijskem turnirju za 
nastop na Evropskem pr
venstvu. Dosegel je tudi en 
zadetek (proti Gruziji v Izoli), 
sicer pa z nastopom ni bil 
ravno zadovoljen, saj se re
prezentanca zaradi poraza 
s Švico ni uvrstila v nadalje
vanje tekmovanja.
Kako si začel: Z nogom e
tom  sem začel pred deseti
mi leti v mali šoli, potem me 
je  oče pripeljal v klub, kjer 
me je  prevzel trener Milan 
Bordon. Po dveh letih tre
ningov sem prvič nastopil v 
pionirski ekipi proti moštvu 
Gažona. Vem, da smo viso
ko zmagali in da sem dal 4 
gole, saj sem igral klasično 
"špico". Od takrat naprej 
treniram po dvakrat 
tedensko, nogometno 
znanje pa so mi dali: Valter 

Gerič, Fabio Lovrečič in Sandi Sandinovski.

Vi  ste posebej perspektivna generacija ...
, Ja, skupaj smo bili že v prvi selekciji, potem pri pionirjih, 
nato kadetih in zdaj smo mladinci. Seveda zdaj treniramo 
po štirikrat do petkrat tedensko, saj tekmovanje v 1. slo
venski ligi terja veliko dela in naporov. Začeli smo slabo in 
v petih tekmah zabeležili pe t porazov, vendar smo igrali 
vedno bolje, zdaj pa smo se že povpeli na lestvici in os
vajamo točke tudi na tujem.

Igraš v sredini, zveznega...
V klubu igram srednjega zveznega, v kadetski reprezen
tanci pa sem igral desnega zveznega. Vendar sem bolj 
igralec napada kot obrambe, gole dosegam iz igre in iz 
prekinitev. Imam dober udarec in znam dobro "felširati" 
žogo. Nič čudnega, da je moj vzornik Želko, kot igralec in 
kot športnik.

Kako je  biti kapetan državne reprezentance?
Zelo odgovorna je ta naloga. Na eni strani moraš kontak- 
tirati z vodstvom, miriti in hkrati vzpodbujati soigralce pa 
še kontaktirati s sodnikom. V Kopru nam je  sodil znani itali
janski sodnik Cinciripini in jaz sem edini znal italijansko, 
zato sva imela kar precej debate, vendar to ni pom aga
lo, saj smo proti Švicarjem igrali prestrašeno in izgubili. Mo
ram reči, da sem imel še kar avtoriteto med igralci, če
prav nisem bil najstarejši.

In načrti?
Končati šolo (je učenec 2. letnika Gimnazije Koper) in v q -  
stno trenitrati, saj brez treninga ni napredka in uspeha. Če 
bi se izkazalo, da je dovolj dober bi se odločil tudi za pro
fesionalni nogometni kruh. Oče (donedavno trener aj
dovskega Primorja) in mati verjetno ne bi imela nič proti. 
Smo namreč prava nogometna družina.

Še nekaj osebnih podatkov...
Visok je 178 cm, težak 75 kilogramov, ambiciozen in resen. 
Zato o dekletih raje nisva govorila.

DM
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NA SVOJI ZEMLJI 
Franjo Frančič,
kontrovezni pisatelj 
iz zgornjega dela pr
voligaške pisateljske 
lestvice ostaja zvest 
samemu sebi. Odkri- | 
to piše o stvareh, ki 
so mu všeč (teh je 
bolj malo) in o ti
stem kar mu vzbuja 
gnus - to pa je  bolj 
ali manj rdeča nit 
njegove ustvarjalne 
poti od samih začet
kov dalje. To velja 
tudi za zbirko črtic 

Istra, gea mea , k i jo  je  pesnik Goran Filipi ožigosal 
kot večplastno prozo, polno simbolike, ki jo  vsakdo 
doživlja po svoje. Omeniti pa velja vsaj dvoje. V veči
ni pripovedk pisatelj razgalja svojo generacijo, ki je  bi- [ 
la pod močnim vplivom gibanj šestdesetih let - beatni- 
kov in otrok cvetja. Cvetje pa je  ovenelo oziroma bolje 
rečeno odcvetelo z odhodom najbolj izrazitega pred
stavnika te generacije, Juretom Detelo, ki je  edini us- ! 
pel ohraniti mentaliteto svojih vrstnikov. Čeprav 
Frančič v svojih črticah ne odstopa od filozofije  last
ne generacije, se dotakne tudi problemov naših none
tov in očetov, kar je  zlasti izrazito v naslovni črtic i, v 
kateri glavni junak Giovanin pooseblja istrsko prete
klost. Pod pisateljevim drobnogledom je  zlasti obdob
je  po letu 1950, v katerem je  doživeto prikazan odnos 
staroselcev in prišlekov, ki k ljub navidezni harmoniji, 
n iko li ni zaživel v povsem pristni ob lik i oziroma v ta
ko imenovanem sožitju. T i odnosi so b ili vseskozi na
jb o lj problematični v vaškem okolju in so se ponekod 
sprevrgli v odkrito ksenofobijo do tujcev (prišlekov), 
k i pa resnici na ljubo tudi sami niso veliko prispevali k 
ohranjanju istrske tradicije in dobrososedskih odno
sov. Okoli leta 1980 se je  zgodil t.i. istrski revival 
(skupina Istranova, Marjan Tomšič, Edelman Ju- 
rinčič itd.) in je  dal upanje, da bo končano skrhano 
nezaupanje Istranov do prišlekov in da bo nad tužno 
Istro končno zasijalo sonce vsaj kar se medčloveških 
odnosov tiče. Zal pa se to ni zgodilo, večina redkih 
avtohtonih domačinov seje ponovno zaprla v svojo 
stoletno školjko, dialog seje (še enkrat) spremenil v 
monolog in bati seje, da bo Giovaninova zgodba ved
no bolj aktualna tudi ob koncu našega stoletja.

Slavko Gaberc

KONCERT ZA DVA IGRALCA
V soboto, 13. novembra ob 20.00 uri smo si lahko v dvorani 
ZKO Izola, ogledali predstavo, oziroma koncert za dva igralca.
V bistvu je bil to nekakšen hommage Edith Piaf, kako pa je 
prišlo do tega, pa smo povprašali Alenko V idrih , avtorico pro
jekta in pa seveda igralko in pevko.
Na vprašanje, odkod ideja, zakaj šansoni Bdith Piaf in o predsta
vi, ki je v bistvu koncert za dva igralca, je Alenka Vidrih odgo- 

j vorila:
N ajbrž j e  moje življenje tako speljano, da sem prišla  na to ide

jo . Namreč živela sem v Parizu, študirala francoščino, pa  pev- 
j ka sem, tako, da je  bil ž e  čas, da naredim nekaj, da se te stvari 
| združijo. Prbirala sem njen življenjepis, napisali smo tekst, ker 
| pa j e  bilo prekomplicirano, smo prišli na idejo o veznem tekstu, 

ki ga je  napisal Zdravko Duša. In tako je  to nastalo, vezni tekst 
pa glasba. Nekaj njenih pesm i smo prevedli, nekaj pa  jih  odpo
jem  tudi v francoščini. Pa najbolše ljudi sem zraven dobila, od  

j režiserja, igralca in glasbenikov naprej, pa  j e  bilo. Vedela sem  
j kaj hočem.

Omeniti je  treba seveda še njenega soigralca — pevca Gojm ira  
I-cšnjaka, glasbenike Boruta Lesjaka nt^klaviaturah, Saša 
Olcnjuka na violini in kitari ter Slavka Žnideršiča na harino- 

j  niki. Režiser Koncerta za dva igralca pa je Dušan Jovanovič.
Dvorana izolskega Kulturnega doma je bila skoraj polna, venar 
ali jim  je uspelo napolniti eno uro naših življenj s toplino bližine 
in ljubezni? Kaj pa mislite Vi?

I.K .
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s ponudbami splošne banke koper, ki vam 
zagotavljajo enostavno bančno poslovanje.

BANKOMAT
c a  r e t

BANKA NA DOMU tel

foto orlando

MARTINOV GUITAR SESION

Četrtkovo druženje v Krogu sc je dogajalo na uradni Martinov dan in 
zato je bilo vzdušje bolj veseljaško kot resnobno, kot se za takšen dan 
spodobi. Tudi programje bil dnevu prilagojen, saj so nastopili različni 
kitaristi (različni po starosti, usmeritvah in znanju), vse skupaj pa je bilo 
zastavljeno kot nekakšen Pokaži kaj znaš. Uradno so bili tam Gaber, 
Rudi, Armando, Simon, prišla pa sta še dva iz množice in tako je 
tekmovanje postalo prava veselica na kateri je bilo slišati vse znane pop 
in rock komade zadnjih dvajsetih let. Publika je za najboljša razglasila 
najmlajša, Gabra in Rudija, zmagal pa je seveda Martin, kije imel sploh 
lep teden.
V Kortah so namreč v soboto zabavali Bakala Blues Band in Zura s 
Frišnimi kalamari. Zbrala seje cela generacija (snekbaristi, pivnica 
itd), dvorana je bila polna, bilo je tudi precej polnih vendar veselo 
razpoloženih. BBB so že pravi glasbeni stroj, Z&FK pa so neverjetno 
napredovali. Očitno postajamo dežela bluesa.
Dokaz je tudi današnji koncert blues dua POTEPUHA, ki bosta 
nastopila v Krogu. Začelo se bo ob 21.00 uri.

/ O  splošna banka koper
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Praznovanje župnijskega praznika sv.
Mavra in Teden Karitas 
Življenje je včasih res zanimivo prepleteno. 
Zgodi se, da različne stvari soupadajo ali 
se celo prekrivajo. Tako seje zgodilo tudi 
nam: praznujemo praznik župnijskega za
vetnika sv. Mavra in (v vsej Slovenji) 
začenjamo z akcijo Klic dobrote , kateri 
daje pobudo Slovenska Karitas.
Zahvala za izkazano dobroto 
Morda pa imamo s tem priložnost, da se 
ob župnijskem prazniku za dobroto najprej 
zahvalimo. Seveda vsem tistim, ki ste na 
različne načine v tem letu kaj dobrega sto
rili — bližnjemu, beguncu, bolnemu — pa 
seveda tudi vsem, ki ste prispevali za po
pravilo naših cerkva. Posebej hvala podjet
jem, ustanovam ter posameznikom, ki so 
pokazali čut za ohranjanje naše verske in 
kulturne dediščine (BENCOM , Koper -  
5000; A D R IA TIC  -  200.000; Ljubljanska 
banka, Splošna banka Koper — 50.000; 
H O LDING  D ELA M A R IS  -  100.000; Vla- 
dimira Dukovski -  50.000; S. Stanislav 
Koper, Strma pot 16, — 5000 SIT). Seveda 
hvala tudi vsem, ki ste svoj dar prispevali 
neimenovani in tudi tistim, ki se boste za to 
obliko klica dobrote še odločili. Neimeno
vana želita ostati tudi darovalca biljarda in 
namiznega nogometa. Hvala tudi za tako 
obliko pomoči! Precej stroškov smo si na
kopali tudi z obnovo Loretske cerkvice na 
Belvederju, ki smo jo rešili propada. Dol
gov seveda še zdaleč nismo plačali (preko 
milijon tolarjev), vendar zaupamo, da bo
ste po svojih močeh priskočili na pomoč. V 
župnijsko cerkev seveda še vedno teče — 
vendar še vedno stavimo na solidarno po
moč ustanov in dobrih ljudi.
Svojevrstno darilo smo ob župnijskem 
prazniku prejeli z občine. Poslali so nam 
potrdilo o priglasitvi vzdrževalnih del v 
cerkvi Marije Alietske, kjer so navedena 
dela, potrebna zaradi zavarovanja objekta 
pred propadanjem: popravilo strešne kon
strukcije in kritine nad presbiterijem; de- 
montaža dotrajanih žlebov in odtočnih cevi 
ter montaža novih; odbijanje zunanjega in 
notranjega preperelega ometa; popravilo 
oken in montaža zaščitnih mrež; popravilo 
stopnic v stolp. Prav je, da vendar vsaj zač

BREZPLACNI MALI OGLASI
PRODAM
RAČUNALNIK PC XT (10 Mb HD), primeren 
za vnašanje tekstov. Cena 300 DEM v tolarski 
protivrednosti.
RAČUNALNIK ATARI1040 STFM (2 Mb
RAM), odličen za studijsko delo in igrice. Cena: 
800 DEM Informacije na telefon: 61-139 
UGODNO PRODAM MOŠKO DIRKALNO 
KOLO IN TOMOS AVTOMATIK.
Tel.: 61 -007

MANDRAČ JE  TEDNIK KS OBČINE IZOLA 
Založnik: GRAFKIT d n n , I Naslov: Veliki trg 1, Izola/ tel.: 61 -139 
Odgovorni urednik: D. Mislej / Uredniški odbor: Neva Zajc, Vlado 
Ostrouška, Gianfranko Siljan, Nataša Benčič Jelačin, Andrej 
Svmenjak, Danilo Markočič Uredništvo: ta ra  Domin, Roman 
lam jne, Tomaž Ferluga, Ivan Blaško, Orlando Hraodek 
(fotoreporter), Davorin Marc (oblikovanje)
Preds. čas. sveta: Zorka Sosič
Elektronska obdelava: GRAFFIT Izola / T isk liskam a P1GRAF 
Cena: 0 SIT, poštnina za 6 mesecev 600 SIT, za 12 mesecev 1.100 SIT 
Naklada 6000 izvodov

nemo popravljati našo skupno sramoto. Tu 
di sicer še ne povsem obnovljene orgle — 
sedaj so v koprskem Pokrajinskem muzeju 
— dajejo upanje, da se vrnejo v obnovljeno 
svetišče.
Dobrota išče novih uresničitev 
Pobuda Slovenske Karitas nas v prihodn
jem tednu želi z vseslovensko akcijo z nas
lovom KLIC  DOBROTE ZA  DRUŽINE  
spomniti na preprosto dejstvo, da KARI
TAS (kar pomeni ljubezen) domuje najprej 
v naših srcih in v tisti občutljivosti za 
potrebe bližnjega. Vendar ne zgolj zaradi 
usmiljenja , ko naša dobrodelnost postane 

odkupitev za potešitev vesti , s katerim se 
elegantno znebimo tistega, kar ne rabimo! 
V ospredju torej ni denar, materialna po
moč, čas, nega, dobra beseda, temveč je na 
prvem mestu srce. Lahko tudi drugače: vse 
te oblike so uresničljive, v kolikor so izraz 
našega ljubečega srca. Kristjani tu prav na 
področju karitativnega delovanja čutimo, 
da morajo biti najprej naša dejanja — šele 
nato bodo naše besede prepičljive.
Tudi s pomočjo medijev (časopisi, radio, 
T V ), ustanov, prireditev bi Karitas rada na
govorila celotno družbo. Konkretna akcija 
POSVOJITEV NA DALJAVO želi denar

no pomagati invalidnim otrokom iz Hrvaš
ke, Bosne ali Slovenije. Ena ali več družin 
se skupaj zavežejo, da bodo z vsoto 50 
DEM  mesečno pomagale otroku, o kate
rem bodo dobili vse potrebne podatke. 
Ravnatelji osnovnih in srednjih šol so dobi
li priporočilo ministra Gabra o literarnem 
in likovnem nagradnem tekmovanju na te
mo DOBRODELNOST . Župnijska Kari
tas je pripravljena tudi v šoli predstaviti 
svoje delo in skrb za begunce ter domače 
socialno ogrožene. Vsi, ki vas zanima delo 
Župnijske Karitas ste vabljeni v nedeljo 
28.11. od 11.00 do 12.00 na DAN ODPRTIH  
VRAT, kjer boste iz prve roke zvedeli o 
delu in problematiki dobrodelnosti. Tudi 
NEDELJSKA NABIRKA (28.11.) bo na
menjena potrebam socialno ogroženih 
družin — tistih v škofiji kot tudi našim do
mačim. O delu Karitas bomo spregovorili 
tudi na Radiu Morje — v sredo, 24.11. ob
11.00 uri.
Opozarjamo še na nekatere oddaje:
Televizija Slovenija:

-  nedelja 21.11. ob 11.30 OBZORJA DUHA
-  ponedeljek 22.1l.ob 20.00Žarišče: Karitas
-  nedelja 28.11.ob 11.30 OBZORJA DUHA 
ob 20.30 Klic dobrote -  zbiranje pomoči 
Radio Slovenija:
-  četrtek 25.11.dopoldneVal 202 -  radijska akcija 
Klic dobrote -  sodelovanje lokalnih in regionalnih 
postaj
Vsem voščim veselo praznovanje župnijskega 
praznika sv. M avra. N aj b i nas dobrota ve
dno bo lj povezovala!

A ndre j Sedej, župnik
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krči, okus je  boljši-ker maščobna para ne 
izhaja ostaja kuhin ja čista in brez neželjenih 
vonjev-idealna je za kuhanje mleka, saj ne 
prekipi priprava hrane je hitrejša poraba  
top lo tn ih  virov je manjša-z lahkoto jo  
očistimo celotnemu kompletu je priložena  
emulzija za čiščenje

Informacije, demonstracije in nakup: 
Tel.: 0 6 6 /6 5  5 5 6

VSAK TEDEN 1 0 0  DEM
V zelenjavni trgovini v Gregorčičevi ulici št.50

TOKRAT KAR 2 0 0  DEM
200 DEM nagrade, kolikor je znašal nagradni 

fond po dveh tednih promocijske akcije je dobila 
srečna lastnica plačilnega kupona št. 0019 I, 

Zirafema Omeraševič iz Izole.
Na srečneža pa že čaka novih 100 DEM nagrade 
iz tega tedna. Izžrebali so številko kupona 0010 

II, registrska številka 0001. lastnik je v torek 16.11. 
ob 9.45 nakupil za 259.90 SIT dobrot. Lastnik 

^naj se javi v trgovini, da prevzame nagrado.^

SATELITSKI SISTEMI PACE

b l i ž i n i !

SISTEM ZA VEC 
UPORABNIKOV
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a  H itro  se je leto zavrtelo naokrog, zadišalo je po snegu in novoletna mrzlica se že plazi v 
domove in družinske proračune. Tludi letos bomo pripravili, zdaj že tradicionalno prireditev,

December v Izoli. N a j vam jo predstavimo:

1. Nakupovalna nagradna akcija ~glavna nagrada O S E B N I A V T O M O B IL . Za vsak 
nakup nad 1000 oziroma 5 0 0 0  S IT  bodo kupci v trgovinah, ki bodo sodelovale v akciji, dobili

1  brezplačno srečko za sodelovanje na velikem nagradnem žrebanju. Trgovci, k i želijo sodelovati 
■  v akciji se lahko prijavijo na uredništvu Mandrača (61-139), kjer jih bomo natančneje 
J  seznanili s pravilnikom akcije in pogoji sodelovanja. ,

2. Novoletni sejem “dogovarjamo se o organizaciji novoletnega sejma na Lonki. Na delno 
pokritem sejmišču bo tudi poseben oder za praznične prireditve. Informacije na tel.:61-139

3. Silvestrovanje na prostem “pripravljamo veliko silvestrovanje na prostem pred 
Delikateso. Seveda ob prijaznem sodelovanju vremena.

Vse, k i imajo kakršnokoli idejo o še pestrejšem pričakovanju M iklavža, Božička in Dedka
M raza vabimo k sodelovanju.

P o s k rb ite  z a  v a rn e jš o  f in a n č n o  p r ih o d n o s t.  
Svojo in  s v o jih  n a jb liž jih .

Adriaticovo rentno zavarovanje Vam ponuja novo 
možnost koristne naložbe. Sklenete ga lahko za krajše 

o b d o b je  a li za v s e  ž iv lje n je . Je  p r e n o s lj iv o .  
Podarite ga lahko tud i svojemu otroku.

Adria ticovo rentno zavarovanje je hkrati tudi 
varčevan je  in d o b ičk o n o sn a  n aložba. T o lik o  
b o lj,  k e r Vam  bo  o b  s tra n i s ta la  za n e s ljiv a , 
zaupanja vredna zavarovalnica.

Zahtevajte pod robne  podatke. P ok lič ite  na 
te le fo n  066 43 111 a li se o g la s ite  v n a jb liž j i  

Adria ticovi poslovni enoti ali pooblaščeni agenciji.

K
Adriatic1

Vem, da mi bo ob strani stala dobra zavarovalnica

A dria tic , agencija AGENT IZO LA, Cankarjev d revored  4, Izola, te l 066 63 611, 65 275

A d ria tic o vo  rentno  

Z d a j čas dela  z a  Vas

N


